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نگاه
گفت وگو با مجری ای که قصد ریاست در 

بسکتبال دارد

 ناظمی: فردی اصلح بیاید
 انصراف می دهم

شهروند|  مازیار ناظمــی مجری، تهیه کننده 
و ســردبیر قدیمی صداوســیما، سرپرست سابق 
اداره کل بین الملــل وزارت ورزش و جوانــان، 
مدرس دانشگاه، دکترای ارتباطات و رئیس مرکز 
اطلاع رسانی و روابط عمومی و در واقع سخنگوی 
وزارت ورزش و جوانان به میدان انتخابات ریاست 
فدراسیون بسکتبال وارد شده است؛ همین موضوع 
سوژه جذابی است تا او از برنامه های آینده اش حرف 

بزند.
از بزرگان اجازه گرفتم 

ناظمی درباره ورودش به انتخابات فدراســیون 
بسکتبال گفت: »من در بسکتبال بی طرف هستم 
و هرکس بتواند کمک کند، در مدیریت آینده سهم 
دارد. نگاه من برگرفته از مشی اعتدال و منویات وزیر 
و رئیس جمهوری محترم، میدان دادن به مدیران 
و نسل جوان اســت. جامعه بزرگ بسکتبال حق 
انتخاب دارد، کنار بسکتبال بوده ام و از مشکلات و 
فرصت های این رشته شناخت بسیار خوبی دارم، 
اگر انتخاب شدم، با کمک حامیان مالی مدنظرم، 
در ابتدا معادل نیمی از بودجه سالیانه وزارت ورزش 
به این رشــته را همراه خودم وارد حوزه اقتصادی 
بسکتبال خواهم کرد و پیش بینی ام ایجاد درآمد 
ســالیانه بین 20 تا 30 میلیارد تومــان برای این 
رشته محبوب است. با بسیاری از بزرگان این رشته 
صحبت کرده ام و حتی از برخی از پیشکســوتان و 
مدیران این رشته برای ثبت  نام اجازه گرفته ام. من 

برای کمک به بسکتبال آمده ام.«
فرد اصلح تر بیاید، انصراف می دهم

ناظمی در بخش دیگری از حرف هایش عنوان 
کرد: »کاملا با شــرایط و قواعد انتخابات در کشور 
آشنا هســتم و به پشتوانه همین ســابقه عرض 
می کنم هم اکنون فضای انتخابات فدراسیون ها آزاد، 
دموکراتیک و همراه با استقبال نامزدها از طیف ها 
و نظرهای گوناگون بوده و این مهمترین دستاورد 
دولت تدبیر و امید است و مطمئن باشید اگر نامزدی 
را اصلح تر تشخیص دادم و برنامه بهتری برای کمک 
به بسکتبال و آینده آن ارایه کرد، انصراف می دهم 
و با همه توانم برای کمک به او در کنار بســکتبال 

کشورم خواهم بود.«
واکنش به انتقادها

کاندیدای احراز پســت ریاســت فدراســیون 
بسکتبال درباره انتقادهایی که به حضورش در این 
عرصه شــده، بیان کرد: »برخی نقدهای عزیزان را 
شنیده ام ولی شما برای این که بدانید لامپ بالای 
سرتان سوخته، حتما نباید ادیسون )اختراع لامپ 
برق را به سرانجام رساند ( باشید! رئیس فدراسیون 
قرار است مدیریت کلان کند، ساختار ایجاد کند، 
انتخاب های صحیح با کمک مشاوران توانا داشته 
باشد، منابع بیاورد و با آینده نگری به دنبال افق های 
بزرگ برای این رشــته باشــد. رئیس فدراسیون 
بایستی حوزه ارتباطات بین الملل و تعامل با دنیا و 
کسب کرسی های جهانی را بفهمد و بدون حب و 

بغض از اهالی شایسته بسکتبال حمایت کند.«

ورزش جهان

بوفون؛ می خواهد  لب خوانی صحبت های 
در یووه بماند| جان لوئیجــی بوفون که در بازی با 
اینتر به دلیل مصدومیــت روی نیمکت یوونتوس 
بود، کنار خــط مکالمه کوتاهی با مدیر ورزشــی 
تیم حریف داشــت که اکنون با لب خوانی صورت 
گرفته، مشخص شد که او چه گفته است. براساس 
لب خوانی که صورت گرفته، جان لوئیجی بوفون در 
پاسخ به پرسش پی یرو آئوسیلیو درخصوص آینده 
حرفه ای اش و برنامه اش برای بازنشســتگی گفته 
اســت: »اگر یوونتوس بخواهد ممکن است فصل 

آینده هم این جا بمانم«.
فدرر ورزشکار  سال سوییس شد| راجرر فدرر 
36ساله که در  سال 2017 موفق به کسب دو عنوان 
قهرمانی گرنداسلم، سه عنوان قهرمانی در رقابت های 
مسترز و چندین عنوان قهرمانی در رقابت هایی که 
زیر نظــر اتحادیه تنیس حرفــه ای )ATP( برگزار 
می شود، شد. عنوان برترین ورزشکار  سال سوییس 

را از آن خود کرد.
جزییات درگیری مورینیــو در رختکن 
منچسترسیتی| نشــریه ســان از درگیری در 
رختکن منچسترســیتی، پس از پیروزی   این تیم 
مقابل منچستریونایتد خبر داد. مورینیو و لوکاکو از 
صدای بالای موسیقی که در رختکن سیتی پخش 
می شده، عصبانی شده اند و برای تذکردادن به آنها، به 
رختکن سیتی رفته اند.   این اقدام  آنها با واکنش تند 
بازیکنان منچسترسیتی همراه شده است. درگیری 
بالا گرفته و برخی مدعی شدند که حتی بطری آب و 
شیر نیز بین دو طرف پرتاب و پلیس برای جداکردن 
وارد عمل شده است. صدای موسیقی بالاتر رفت و 
سپس بازیکنان سیتی سعی داشتند یونایتدی ها 
را با این موسیقی تحقیر و تمســخر کنند. پس از 
بالاگرفتن درگیــری، لوکاکو نیز وارد جدال شــد. 
شایعات حاکی از آن است که در همین لحظات، کادر 
فنی سیتی با پرتاب بطری آب و شیر، شدت درگیری 
را بالاتر بردند و یکی از بطری ها پــس از برخورد با 

دیوار، روی مورینیو ریخت و او را کاملا خیس کرد.

شهروند| مدیران فدراســیون فوتبال تا مدت ها در 
مصاحبه  با رسانه های مختلف از انجام یک کار بزرگ برای 
عقد قرارداد تجاری با کمپانی آدیداس تا پایان جام جهانی 
2020 قطر خبر داده بودند. آنها حتی برنامه ریزی هایی 
انجام داده بودند که قرارداد در اردیبهشت ماه  سال جاری 
امضا شود. منتهی صعود مقتدرانه ایران به جام جهانی 
مقدماتی را فراهم کرد که خواســته های فدراســیون 
فوتبال تغییر کند و آنها شروط تازه ای برای شرکت آلمانی 
بگذارند. به این ترتیب دور جدید مذاکرات با تقدیم لوایح 
پیشــنهادی درباره بندهای قرارداد طبق صحبت هایی 
که فدراســیونی ها در مصاحبه های خود انجام دادند، 
آغاز شــد. کار به جایی رسید که چند روز قبل از مراسم 
قرعه کشی جام جهانی در اوایل آذرماه محمدرضا ساکت 
دبیرکل فدراسیون فوتبال اعلام کرد، به  زودی قرارداد 
رسمی با شــرکت آدیداس با توافق صورت گرفته بین 
طرفین امضا خواهد شد و درنهایت هفته گذشته بود که 
سایت فدراسیون فوتبال رسما خبر از امضاشدن قرارداد 
با آدیداس داد امــا هیچ جزییاتی درباره این توافق اعلام 

نشد.
آدیداس می پوشیم اما با چه توافقی؟

معمولا کمپانی های بزرگ تولید البســه ورزشی آن 
هم در ســطح آدیداس و نایک  برای مســابقاتی چون 
جام جهانی علاوه بر ارایه تمام لباس  های تمرینی،  اردویی 
و مسابقات مبلغی هم به عنوان اسپانسرینگ و تبلیغ برند 
خود به فدراسیون تیم های راه یافته پرداخت می کنند 
که این رقم با توجه به اسم و رسم و قدرت تیم ها ارقامی 
متفاوت دارد. به این ترتیب این انتظار وجود داشت که 
مدیران فدراســیون فوتبال ایران در شــرایطی لباس 
آدیداس در اختیــار تیم ملی قرار دهنــد که هم ریالی 
برای استفاده از تولیدی های این برند پرداخت نکنند و 
هم مبلغی هم با توجه به این که ایران سال هاست رتبه 
اول رنکینگ آســیا را در اختیار دارد، از کمپانی آلمانی 
درآمدزایی داشته باشــند. منتهی همان طور که اشاره 
شد، تاکنون از ســوی مدیران فدراسیون فوتبال هیچ 
شفاف ســازی کاملی درباره جزییات قرارداد با آدیداس 
انجام نشــده اســت. همه فقط می دانند کــه ایران در 

جام جهانی آدیداس خواهد پوشید اما چگونگی آن برای 
کل فوتبال ایران و مردم و رسانه ها نامعلوم است.

فدراسیون از شرکت آلمانی لباس می خرد!
بــا پیگیری هــای صورت گرفته متوجه شــدیم که 
فدراسیون فوتبال در شرایطی با کمپانی آدیداس قرارداد 
یک ساله امضا کرده است که قرار است در ازای دریافت 
البسه برای اردوها،  تمرینات و مسابقات دوستانه و رسمی 
به شــرکت آدیداس پول پرداخت کند! مدیران فوتبال 
ایران البته درباره ریز مفاد مالی این قرارداد یک ساله که 
با نماینده خاورمیانه آدیداس امضا شــده است، ترجیح 
داده اند اطلاع رســانی نداشته باشند. منتهی بررسی ها 
نشان می دهد که طرفین با جمع بندی مسائل مختلف و 
درنظرگرفتن امتیاز هایی که طرفین خواهان آن بودند، به 
این نتیجه رسیده اند که فدراسیون از آدیداس با 70 درصد 

تخفیف لباس برای تیم ملی خریداری کند.
ابهام درباره لباس های فیک

با فشــارهای کارلوس کی روش مدیران فدراسیون 
فوتبال با آغاز مسابقات مرحله نهایی انتخابی جام جهانی 
مجبور شدند قرارداد خود با شرکت جیووا را فسخ کنند و 
لباس هایی با برند آدیداس را در اختیار ملی پوشان قرار 

بدهند. از آنجایی که در آن مقطــع هیچ قراردادی بین 
فدراسیون و این شرکت مشهور وجود نداشت،  مدیریت 
فوتبال کشــور تصمیم گرفت لباس هــای آدیداس را 
در بازار آزاد از امــارات خریداری کند و به همین ترتیب 
بود که در لباس های ســفید و قرمــز آدیداس تیم ملی 
هیچ طراحی خاصی وجود نداشــت. نکته جالب توجه 
اینجاست که کیفیت لباس های تیم ملی هم با لباس های 
درجه یکی که آدیداس برای تیم های ملی طرف قرارداد 
خود با تازه ترین فناوری و تکنولوژی های پیشرفته تولید 
می کرد، تفاوت بسیار زیادی داشت که این مسأله حتی 

مورد توجه مردم هم قرار گرفت.
چرا قرارداد بلندمدت امضا نشد؟!

صفی الله فغان پور وکیل حقوقی فدراســیون فوتبال 
یکی از مسئولانی است که از ابتدای مذاکرات با شرکت 
آدیداس نقشی تعیین کننده در پیگیری کار داشت و متن 
نهایی قرارداد یک ساله ای که مدیران فدراسیون مدعی 
امضاشدن آن هستند، هم توســط او نهایی شده است. 
فغان پور در گفت وگو با روزنامه شهروند درباره جزییات 
قرارداد یک ساله صحبت های مهمی انجام داد و گفت: »ما 
ابتدا می خواستیم قراردادی بلندمدت با آدیداس امضا 

کنیم. منتهی به خاطر شرایط تحریمی ، بحث کپی رایت،  
هزینه های ســنگین گمرک و برخی تعهدات داخلی و 
بین المللی که نمی توانیم در رســانه ها درباره جزییات 
آن شفاف ســازی لازم را داشته باشیم، این اتفاق عملی 
نشد. درنهایت با توجه به اهمیت مسابقات جام جهانی 
و خواسته کادرفنی تیم ملی برای استفاده ملی پوشان از 
برند آدیداس رایزنی ها انجام شد و با آدیداس برای امضای 
یک قرارداد یک  ساله به توافق نهایی رسیدیم. البته بعد از 
جام جهانی در فرصت مناسب برنامه ریزی و پیگیری های 

لازم برای عقد قرارداد بلندمدت انجام خواهد شد.«
توضیحات وکیل حقوقی فدراسیون فوتبال

وکیل حقوقی فدراسیون فوتبال تحت هیچ شرایطی 
حاضر نشــد درباره جزییــات توافق مالی بــا آدیداس 
شفاف ســازی لازم را در گفت وگوی خــود با خبرنگار 
ما داشته باشد. این مقام مســئول اما با تأیید خریداری 
لباس از این کمپانی توســط فدراســیون تأکید کرد: 
»با توجه به شــرایطی که به آن اشاره کردم، امکان عقد 
قرارداد بلندمدت وجود نداشــت، با ایــن حال با توجه 
به کیفیت و قیمت لباس های آدیداس توافق شــد که 
فدراسیون فوتبال از پاداش حضور در جام جهانی بگذرد 
و با 70 درصد تخفیف اجناس مورد نیاز خــود را از این 
شرکت خریداری کند. به این ترتیب آدیداس به  زودی 
طرح جدید پیراهن تیم ملی برای جام جهانی را طراحی 
و پس از تأیید فدراسیون تولید خواهد کرد. لباس ها هم 
براســاس نیازهایی که فدراسیون صلاح می داند، تولید 
می شــود. در واقع ما به اندازه ای که نیاز داشته باشیم، از 
آدیداس در یک یا چند مرحله لباس خریداری می کنیم 
و خرید فدراسیون با 70 درصد تخفیف همراه خواهد بود. 
من درباره رقم دقیق این فعل و انفعال نمی توانم اشاره ای 
داشته باشم اما در همین حد به مردم عزیز توضیح بدهم 
که اگر ما می خواســتیم از تولیدی هــای داخلی برای 
تیم ملی لباس خریداری کنیم، هزینه  آن بیشتر از روال 
خریداری لباس از آدیداس خواهد شد. لباس هایی هم 
که آدیداس به مــا می دهد، کاملا اورجینال و منطبق با 
تازه ترین تکنولوژی های تولید لباس خواهد بود و از این 

بابت خیال مردم راحت باشد«.

شهروند| مســابقات جهانی وزنه برداری در آمریکا اگرچه برای 
ایران با قهرمانی همراه بود، اما حواشــی رد حرکت بهداد سلیمی 
توســط هیأت ژوری و عاجز ماندن او از مــدال طلای دوضرب کام 
بسیاری از ورزش دوستان را تلخ کرد. بعد از مصاحبه های سلیمی 
درباره عناد هیأت ژوری با خودش و نــاداوری صورت گرفته، حالا 
کمیته داوران فدراســیون وزنه برداری به حمایت از تصمیم داوران 
مسابقات جهانی پرداخته است؛ اتفاقی که واکنش دوباره سلیمی را 

به همراه داشت.
بهداد مقصر بود؟

اگرچه در روزهای اخیر انتقادات زیادی به هیأت ژوری مسابقات 
جهانی وزنه برداری بــه دلیل رد کردن 2 حرکت بهداد ســلیمی 
در دوضرب دســته فوق سنگین وارد شــده و اهالی ورزش از عناد 
این هیأت با وزنه برداری ایران حرف می زنند، اما یکی از مســئولان 
فدراسیون وزنه برداری ادعای جالبی دارد. منوچهر رضاخانی، رئیس 
کمیته داوران فدراسیون وزنه برداری تنها کسی است که اعتقاد دارد 

حرکت بهداد سلیمی در مسابقات جهانی به درستی خطا اعلام شده 
اســت. رضاخانی در این باره می گویــد: »در حرکت اول 

دوضرب سلیمی، دست چپ، دست راست را زد و به 
درستی خطا اعلام شــد. حرکت دوم کاملا درست 
بود، اما در حرکت سوم در آخرین مرحله بهداد وزنه 

را پرِِس کرد و زمانی که پاهایش را جمع کرد 
وزنه را به بالا هــل داد و وزنه بالاتر رفت و 

قطعا خطا بود. از سوی دیگر، هنگامی 
که او می خواست وزنه را رها کند باید 
با دستش وزنه را همراهی می کرد، 
اما به اصطلاح دراپ کرد درحالی که 
نباید وزنه را رها می کرد.« این عضو 

قدیمی فدراسیون انتقاد جالبی 
از بهــداد دارد. او می گوید رفتار 
کنایه آمیز بهداد هنگام بالا بردن 

وزنه 252 کیلوگرمی از دلایل اصلی تصمیم هیــأت داوران بوده: 
»شــاید اگر ســلیمی رفتار و حرکات بهتری از خود نشان می داد، 
احتمال داشــت ژوری بعد از 3 چراغ سفید داوران دخالت نکند. او 
می توانســت با حرکت مثبت تری به کارش خاتمه دهد، اما رفتار 

خوبی نداشت.«
سلیمی: آقایان به وجدان خود رجوع کنند

ادعای رئیس کمیته داوران فدراسیون به مذاق سلیمی 
خوش نیامده است. ســلیمی درباره صحبت های این 
عضو فدراســیون می گوید: »مردم قاضی هستند و 
می دانند که چه اتفاقاتی افتاد. بــا این حال، به این 
آقایان هم می گویم که کمی به وجدان خودشان 
رجوع کننــد. وقتی افــراد ادعایی مطرح 
می کنند باید وجدانشــان را هم در نظر 
بگیرنــد.« جالب اینجاســت که علی 
مرادی، رئیس فدراسیون وزنه برداری 
قاطعانه اعلام کرده به فدراسیون 
جهانــی اعتراض می کنــد، اما 
قطعا تغییری در تصمیم های 

گرفته شده رخ نخواهد داد.

 سلیمی: آقایان به وجدان خود مراجعه کنند

فدراسیون وزنه برداری علیه بهداد!

چرا فدراسیون فوتبال جزییات توافق با آدیداس را اعلام نمی کند؟

باز هم لباس می خریم!
 وکیل حقوقی فدراسیون در گفت وگو با »شهروند« دلایل امضانشدن قرارداد بلندمدت با شرکت آلمانی را اعلام کرد

کیوسک

شادی برای کرگدن

روزنامــه »گاتزتا دلو اســپورت« بعد از برتری 
دو بر یک میلان مقابل بولونیا تیتر »شادی برای 
کرگردن« را روی جلد برد و نوشــت: »بوناونتورا 
درخشید، گتوزو ذوب شد، رتبه هفتم و رسیدن 

به منطقه لیگ اروپا«.

بازگشت خوش بینی

روزنامه »آس« اســپانیا مصاحبه ای با سرخیو 
رامــوس انجــام داده و تیتــر آن را »بازگشــت 
خوش بینی« انتخاب کرده اســت. کاپیتان رئال 
همچنین گفت: »باانگیزه ایــم و یک جام دیگر 

می خواهیم«.

شایعه روز

 رونمایی از کفپوش دست دوم
 در فوتسال! 

درحالــی  که فدراســیون فوتبال با انتشــار 
اطلاعیه ای از نصب کفپوش های جدید در سالن 
محل اردوهــای تیم های ملی فوتســال بانوان 
و آقایان خبــر داده بود و حتی اصحاب رســانه 
و مســئولان هم برای رونمایی از این کفپوش 
دعوت شدند، اما ماجرا چیز دیگری است. قبل 
از مســابقات مقدماتی جام ملت های آسیا که 
از تاریخ 21 تا 25 مهرماه در تبریز برگزار شــد، 
نماینده و ناظر AFC که از امکانات ورزشی این 
استان بازدید داشت، نخســتین مشکل و ایراد 
سالن پورشریفی را کفپوش این سالن که محل 
برگزاری مســابقات مقدماتی جــام ملت های 
آسیا بود، عنوان کرد. این کفپوش با هماهنگی 
فدراسیون فوتبال و کمیته فوتسال و مسئولان 
استان آذربایجان شرقی تعویض شد، اما حالا بعد 
 AFC از گذشت 2 ماه کفپوش جمع شده که ناظر
از آن ایراد گرفته بود در سالن کمپ تیم های ملی 
نصب شده و دوباره فدراسیون فوتبال قرار است 
با دعوت از رسانه ها و مسئولان اقدام به افتتاحیه 
این کفپوش کند که جای تعجب بسیاری دارد. 
این که چرا کفپوشی که قبلا افتتاح شده مجددا 
باید افتتاح شود، جای ســوال دارد چون قطعا 
جمع آوری و نصب مجدد کفپوش باعث کاهش 
کیفیت آن می شود و مســئولان باید پاسخگو 
باشند که چرا فوتسال ایران نباید حداقل 2 سالن 

مجهز به کفپوش های روز دنیا داشته باشد. 

آن سوی مرز

گوچی پدر می شود
مهاجم تیم ملی فوتبال ایران با انتشار عکس 
جالبی در صفحه اینستاگرام خود از اتفاقی مهم 
در زندگی شخصی اش خبر داد. رضا قوچان نژاد 
در آستانه فرارسیدن کریسمس با انتشار عکس 
جالبی از تولد اولین فرزند خود ابراز خوشحالی 
کرده و نوشــته؛ در انتظار به دنیا آمدن او به سر 
می برد. همسر گوچی که حدود یک سال پیش 
مراسم عروسی خود را در شهر مشهد برگزار کرد، 

خواهر ساره بیات بازیگر سینمای ایران است.

پیروزی ارزشمند شارلروا با 
درخشش کاوه

تیم شــارلروا در هفته هجدهم ژوپیلر لیگ 
به پیروزی ارزشــمندی در زمیــن تیم مدعی 
اندرلشــت دســت پیدا کرد. در این دیدار که با 
نتیجه 3 بر صفر به سود شارلروا پایان یافت، کاوه 
رضایی، ملی پوش ایرانی حضــور 83 دقیقه ای 
در ترکیب تیم شارلوا داشت و علاوه بر گلزنی از 
روی نقطه پنالتی روی گل دوم تیمش نیز تأثیر 
مستقیم داشت. در جدول رده بندی ژوپیلر لیگ 
بلژیک تیم شارلوا با 38 امتیاز پس از اف سی بروژ 
44 امتیازی دوم است. سرمربی این تیم در پایان 
این بازی از عملکــرد کاوه رضایی تمجید کرد 
و گفت؛ او نقش زیادی در کســب این پیروزی 

ارزشمند داشته است.
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عکس نوشت

تیم ملی برزیل به ایران می آید!
روز گذشته سفیر کشــور برزیل در تهران در فدراسیون فوتبال حاضر شــد و با مهدی تاج دیدار کرد. 
رودریگو سانتوس بعد از این ملاقات وعده بزرگی را به فوتبالدوستان ایرانی داد: »موضوع اصلی حضور من در 
فدراسیون، دعوت تیم ملی برزیل به ایران است. می دانم این کار بسیار سخت است اما من رابطه با فدراسیون 

فوتبال برزیل دارم و امیدوارم در جلسه هفته آینده بتوانم آنها را راضی کنم.«

نوستالژی

مربیان تأثیرگذار بریتانیا در ایران
فرانک اوفارل، مربی صاحب نام بریتانیایی در دهه70 میلادی مربــی تیم ملی فوتبال ایران بود و تیم 
کشورمان با او در بازی های آسیایی 1974 تهران قهرمان شد. ورود او با برخورد تند رسانه های ایرانی همراه 
بود و رفتنش پس از دو ســال با مهربانی. در این عکس اوفارل در سمت راست و اسکینر، دستیار و همراه 

همیشگی اش را  در سمت چپ می بینید.

شهروند|  قرعه کشی بازی های مرحله یک هشتم 
نهایی لیگ قهرمانان اروپا در شــرایطی انجام شد 
که دو غول فوتبال اسپانیا با قرعه ای سخت مواجه 
شدند؛ بارسا با چلسی مصاف می دهد و رئال به دیدار 

پاری سن ژرمن می رود.
یووه کار راحتی مقابل تاتنهام ندارد

شــاید در نگاه اول این طــور قلمداد شــود که 
یوونتوس توانایی شکست دادن تاتنهام در دو بازی 
رفت وبرگشت را خواهد داشت و به جمع هشت تیم 
برتر مسابقات صعود می کند. منتهی نکته اینجاست 
که یوونتوس در گروه خود که بعد از بارسلونا دوم شد 
و تاتنهام با پشت سرگذاشتن رئال مادرید و دورتموند 
به عنوان تیم صدرنشین به این مرحله صعود کرد. 
به این ترتیب بازی یوونتــوس - تاتنهام یک بازی 
سخت برای هر دو تیم خواهد بود.  رم دیگر نماینده 

فوتبال ایتالیا هم در این مرحله باید به مصاف شاختار 
دونتسک اوکراین برود.

قرعه آسان 3 تیم انگلیسی
منچسترسیتی قدرتمند که صدرنشین لیگ برتر 
انگلیس هم هست، با یک قرعه نسبتا راحت در این 
مرحله از رقابت ها مواجه شده و باید برای صعود به 
مرحله بعدی بازل ســوییس را از پیش رو بردارد که 
بعید به نظر می رسد این اتفاق رخ ندهد. لیورپول نیز 
با پورتو پرتغال باید بازی کند. منچستریونایتد نیز با 
سویا اســپانیا روبه رو خواهد شد و به همین ترتیب 
این سه تیم انگلیسی هم با قرعه راحت تری نسبت 

به سایر بزرگان اروپا مواجه شدند.

باز هم چلسی بارسلونا؛ کار راحت بایرن
بازی چلسی برابر بارســلونا بدون هیچ تردیدی 
یکی از جذاب ترین بازی های این مرحله از رقابت ها 
خواهد بود. این دو تیم بارها در ســال های گذشته 
در لیگ قهرمانان به مصاف هم رفته اند که بازی های 
آنها با جذابیت زیادی همراه شــده است. حالا هم 
خیلی ها دوســت دارند ببیننــد در فصل جاری 
مسابقات این بار از بین دو تیمی که هدف قهرمانی 
دارند، چلســی به مرحله بعد صعود خواهد کرد یا 
بارسلونا. گفتنی اســت، بایرن مونیخ آلمان هم با 
قرعه کشی باید در دو بازی رفت وبرگشت به مصاف 

بشیکتاش ترکیه برود.

همه نگاه ها به بازی رئال مادرید- 
پاری سن ژرمن

بدون هیچ تردیدی جذاب ترین و حســاس ترین 
بازی دور یک هشــتم نهایی لیــگ قهرمانان بین 
تیم های پاری سن ژرمن و رئال مادرید برگزار خواهد 
شد. رئال قهرمان دو دور گذشته رقابت ها به مصاف 
PSG خواهد رفت که با هزینه های سرسام آور مالکان 
قطری اش به یکی از غول های فوتبال باشگاهی دنیا با 
در اختیارداشتن ستاره های اسم و رسم دار و بزرگ 
تبدیل شده و یکی از شــانس های اصلی قهرمانی 
است. به این ترتیب قرعه کشی باعث شد مقدماتی 
فراهم شــود؛ یکی از دو مدعی اصلــی قهرمانی در 
مرحله یک هشــتم حذف شــوند. این که این تیم 
رئال مادرید خواهد بود یا پاری سن ژرمن را نتیجه دو 

بازی رفت وبرگشت نشان خواهد داد.

انجام قرعه کشی مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان اروپا

رئال و بارسا به زمین سفت خوردند!


